A の 信 居





When it comes to blending effortless style and design sophistication – CID Interieur can be relied upon to strike the perfect balance. By Tania Jacobs

wo recently completed award winning projects, in two contrasting locations, demonstrate why interior design practise CID Interieur have been at the forefront of luxury and super-prime real estate for the past decade. Their studio, based in central London, has an exclusive client base ranging from the UK's top multi-residence developers to bespoke private residence developers.

With work in the UK and overseas in the Middle East, CID's prestigious and diverse portfolio includes large multiunit residences such as 375 Kensington High Street and Wimbledon Hill Park, to large private residences like Kings Chase on the Crown Estate in Surrey.

Founder and managing director, David Ferns has built a strong, talented and highly disciplined experienced team of professionals. Founded in 2009, their wide scope and diverse experience enables them to provide truly bespoke, unique design solutions for each and every client – something David feels is an essential ingredient in the creation of pioneering super-prime, luxury interior design. "We don't have a recognisable house style, and approach each project and client as a fresh canvas for new ideas and lifestyle thinking. We love the creativity and variety each project brings."

Kings Chase – Crown Estate, Oxshott, Surrey. A luxurious family home on the corner of one of the country's most prestigious estates.

Winner of the What House? Awards 2016 for Best Luxury Home, Kings Chase is a classically designed home providing in excess of 12,500 square feet of sumptuous living space. Built by Aspire with interior design by CID Interieur, the property includes a swimming pool and gym, spa complex, staff accommodation, his and her dressing room, 8 bathrooms, 7 bedrooms, wine cellar and whisky room.

Situated on the corner of the Crown Estate's most prestigious road, Kings Chase provides unrivalled living space outside of London. Blissfully sumptuous master bedrooms, exquisite en-suite marble bathrooms and a family room which has been created for relaxation in the most luxurious surroundings whilst watching a box set with a glass of wine in hand, Kings Chase is the perfect home hideaway for the family.

The cinema room has a 102" screen with 7.2 Surround Sound HD System and the children's playroom and bedrooms are designed to keep any child happy for hours and hours.



190 Strand Penthouse - Gladstone House, St Edward Homes. A bespoke 11th floor penthouse located on the world-famous Strand.

Completed at the end of 2016 and winner of 'Best London Home' at the Evening Standard Property Awards 2017, the penthouse at Gladstone House, 190 Strand boosts 3,000 square feet of living space and 1,885 square feet of terrace space with outstanding and iconic views across London.

Built by St Edward Homes this luxurious new development of bespoke suites, apartments and penthouses is located in an area of central London internationally acknowledged as the Capital's theatre, shopping and cultural heartland with international embassies, law courts and the River Thames close by. 190 Strand offers a world class address, closely linked to the richest aspects of London living.

Having been involved in the project since 2011, CID Interieur have designed all the interiors at this exclusive address including the spa and leisure facilities, sales and marketing suite, apartments and penthouses.

The Gladstone House Penthouse exudes style and sophistication drawing on influences from stylish British brands such as Burberry, Dunhill and Bentley. Entrance to the penthouse is via a private lift and every room has been meticulously designed from the bar and games room to the sleek and sophisticated living and dining space - complete with a baby grand piano. Perfect for hosting your own exclusive cocktail party.

Says David Ferns: "With the penthouse we wanted to create a contemporary and spacious environment for modern living with a hint of 1920s elegance, sophistication and glamour. I think we've achieved that and more."

Whether you are looking for a complete interior design scheme or the renovation of an existing property, CID Interieur's holistic approach and passionate attention to detail provide the key ingredients to truly unique and

luxurious design. www.cidinterior.com +44 (0) 20 7928 2686



设计公司CID Interieur的设计风格轻松舒适,又不失设计的专业严谨,可谓将两者拿捏得恰到好处。

更近完工的两个获奖项目的所在地对比鲜明,也 表明了CID Interieur在过去的十年中一直处在 豪宅和高端地产室内设计的最前沿。工作室坐落在 伦敦市中心,公司的客户群从英国顶级住宅建商到 私人定制住宅建商。

CID工作室的作品遍及英国和海外中东,多样化的项目包括大型住宅楼如Kensington High Street和Wimbledon Hill Park,还有大型私人住宅别墅,如坐落在Surrey的皇冠地产集团的Kings Chase。

公司的创始人和总经理David Ferns打造了一支能力强、极具天赋、高度自律且经验丰富的专业团队。成立于2009年,团队成员们的开阔视野和丰富的经验使CID可以为客户提供真正的私人定制。根据每个客户的需求而推出设计方案——David认为这是前沿的豪华高端室内设计所必备的因素。"我们没有标志性的设计风格,我们将与每位客户的交谈都看成是在崭新的画布上描绘出新的想法与生活方式。我们热爱每一个项目带来的创意和多样性。

位于 Oxshott, Surrey的皇冠地产公司的 Kings Chase——全国最尊贵的地段之一的乡间别墅。

作为获得英国房产机构What House? 2016年度房产 奖的住宅, Kings Chase有着传统的设计和超过12,500 英尺的奢华居住空间。由建商Aspire打造,由CID Interieur担任室内设计,这座宅邸有游泳池、健身 房、温泉区、员工宿舍、男女更衣室、8个浴室、7 个卧室、一个酒窖和威士忌储藏室。

坐落在皇冠地产集团下的最富盛名的街道, Kings Chase提供了无可比拟的伦敦乡间住宅。舒适而奢华的主卧室,精致的大理石浴室和专为家庭休闲设计的娱乐室,豪华设备一应俱全,在家看电影时手拿一杯红酒是件惬意的事情。Kings Chase是和家人度过休闲时光的完美避风港。

家庭电影院有102寸大屏幕, 7.2环绕高清立体声系统, 还有供孩子们尽情玩耍的儿童房和卧室。

190 Strand项层套房——地产开发商St Edward Homes 的Gladstone House公寓楼共11层, 坐落在的世界闻名的Strand区域。

2016年底完工,获得了英国晚报Evening Standard颁发的"2017年最佳伦敦房产"大奖,Gladstone House有共3,000平方英尺的居住面积,1,885平方英尺的露台空间,视野所及将伦敦的标志性建筑尽收眼底。

由开发商St Edward Homes开发的这座豪华新楼盘,有着定制的浴室,公寓和顶楼套房。所在地段世界闻名,是公认的首都剧院,购物和文化的中心。也是众多国际大使馆的所在地,临近法庭和泰晤士河。190 Strand有着世界级的主旨,与伦敦的最奢华的生活紧紧相连。

CID Interieur从2011年开始参与该项目的室内设计,包括温泉浴池、休闲设施的设计、楼盘推广办公室、公寓和顶楼套房的设计。

Gladstone House顶楼套房的设计流露出了英国品牌的风格,如Burberry, Dunhill和 Bentley。顶楼套房设有专门的私人电梯,从酒吧到游戏室,再到到时髦而精致的客厅和餐厅每一个细节都被一丝不苟地设计,还有一台袖珍三角钢琴画龙点睛。非常适合举办属于你自己的鸡尾酒会。

David Ferns说: "对于这个顶楼套房的设计,我们想为现代家居生活创造一个现代而宽敞的环境,同时带有1920年代的优雅,精致和魅力。我想我们做到了,并且超出预期。"

无论你是在寻找一个全新的设计方案或是将现有的住宅 翻新,CID Interieur的全方位设计理念和注重细节的热 忱是确保个性化和奢华室内设计的关键所在。

www.cidinterior.com +44 (0) 20 7928 2686